
На вниманието на доц. д-р Тодор Чобанов - заместник кмет на Столична Община. 

 

Г-н Чобанов, искам да попитам след като въвеждате уседналост за район, не е ли редно 

да осигорите и места в дадения район? 

По конкретно в район Възраждане има 11 ДГ от, които само една е с първа яслена 

група, е за какво са ми тези точки за район като няма места, Вие ме ограничавате да 

кандидатствам в район без места и децата ми да си седят в къщи, а аз да остана без 

работа, здрава в работоспособна възраст. Родени са Януари, ако септември не са приети 

на 1,9 месеца как мислите майките да се върнем на работа, а майки с две деца как да 

плащат ЧДГ? Защо ме ограничавате с тази уседналост? Ще има ли повече места за 

района? 

Другия въпрос е, ако си смениш жилището с по-голямо, трябва да пътуваш до стария 

адрес за да заведеш детето си на ДГ?  

 

Поздрави, 

Ирена Миланова  

 


